
 
 
 

Technische vraag 
 
Zaaknr.: 
 
 

Technische vraag aan: Rob Wijnen 

 
Onderwerp: Raadsvoorstel Beleidsplan Openbare Verlichting 2024-2027 
Vraag: Hoe weten jullie dat de komende jaren de bovengrens altijd een besparing zal zijn van 62% 
ten opzichte van 2013?  
 
      

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 1-10-2023  

Fractie : GroenLinks  

Naam indiener : Genoveef Lukassen  

 

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door: Rob Wijnen 

Datum: 1-11-2023 
 
Vraag: 
Hoe weten jullie dat de komende jaren de bovengrens altijd een besparing zal zijn van 62% 
ten opzichte van 2013? 
 
Antwoord: 
Een hogere besparing dan 62% t.o.v. 2013 is niet mogelijk met de huidige technieken, 
omdat we bij 62% besparing alle armaturen hebben vervangen naar led-armaturen. 
Alleen het uitzetten / verwijderen van openbare verlichting kan dan bijdragen aan een 
hogere besparing, maar vanwege verkeers- en sociale veiligheid is dit niet wenselijk. 

 
 
 
 
  


